
PR Web - 07/12/2011

Source :  PR Web
  

Transcription anglaise/ English transcript

  

Traduction française/ French translation

    

  
  Former 'Superman' Dean Cain to Host 20th Annual
Movieguide® Awards Gala Event
  The Gala Is To Be Held Friday  February 10, 2012 at the Universal
Studios Hilton and The Awards Sets A  Milestone With Its 20th
Anniversary Celebration Honoring Family and  Inspirational
Entertainment
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Dean Cain Hosts 20th Annual Movieguide(R) Awards (Michael Czerwonka/AP Images)

  

Dean  Cain has one of the most faith-filled and blessed careers in the  entertainment industry,
so we are delighted that he will host,” says  publisher and Gala founder Dr. Ted Baehr.

    

Hollywood, CA (PRWEB) December 07, 2011

  

The Family Guide to Movies and Entertainment  will set a milestone next year when a
superhero hosts its 20th  anniversary celebration honoring family-friendly and inspirational 
entertainment.

  

The Movieguide Faith & Values Awards Gala and Report to the  Entertainment Industry
honoring family-friendly movies and television  programs and spiritually uplifting entertainment
has announced actor  Dean Cain as the official host of the 20th Annual Awards show. The
event  will be held Friday, Feb. 10, at the Universal Studios Hilton Hotel in  Hollywood.

  

“ Dean Cain  has one of the most faith-filled and blessed careers in the  entertainment industry,
so we are delighted that he will host,” says  publisher and Gala founder Dr. Ted Baehr. 
Cain is most notably known as Superman, which he played for four  seasons in the TV series,
Lois & Clark: The New Adventures of  Superman.

  

His other TV credits include Beverly Hills 90210, Las Vegas,  Smallville and the
made-for-television movie The Perfect Husband: The  Laci Peterson Story. He was host of the
syndicated series Ripley's  Believe It or Not, which his production company also produced. He
has  also been a presenter in the past for the Movieguide Awards Gala.

  

Red carpet and VIP Reception will begin at 4:00 p.m. and dinner at  6:00 p.m. The theme for
this years' event will be From Hollywood to  Eternity. The star-studded gala takes place just
prior to the annual  Oscar Ceremony. Last year's gala was taped and then later telecast on The
Hallmark Movie Channel
.
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“Other awards shows just honor the most critically acclaimed movies  and television programs,”
says Baehr. “The Annual Faith & Values  Awards Gala also honors those movies and television
program that  increase man's love and understanding of God and that promote the Good,  the
True and the Beautiful.”

  

Among the prestigious prizes and awards handed out that evening will be the $100,000 Epipha
ny Prizes
for Inspiring Movies & TV, the $50,000 
Kairos Prizes
or Spiritually Uplifting Screenplays by First-Time and Beginning  Screenwriters, the Best 10
Movies for Families, the Faith & Freedom  Awards for Positive American Values, the Grace
Awards for Most Inspiring  Performances in Movies & TV, and the Best 10 Movies for Mature 
Audiences, from teenagers to adults.

  

During the gala, Baehr presents highlights of Movieguide's  comprehensive analysis of the
major movies released in theaters to show  entertainment industry leaders attending what kinds
of movies make the  most money at the box office and on home video.

  

Baehr is chairman of the Christian Film & Television Commission  ministry and publisher of the
Commission's family guide to movies,  Movieguide.

  

  

  

Hollywood, CA (PRWEB) 7 décembre 2011

  L'ancien 'Superman' Dean Cain sera l'hôte du 20ème Gala
Annuel Movieguide®
  Le gala se déroulera le vendredi, 10 février 2012, au Hilton
Universal Studios et cette année marquera le 20ème anniversaire
de cet événement qui honore les valeurs familiales et le
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divertissement inspirant.
    

  

  

Dean Cain sera l'hôte de la 20ème remise de prix Movieguide(R) (Michael Czerwonka/AP
Images)

  

Dean  Cain a l'une des carrières les plus épanouies dans l'industrie du divertissement, nous
sommes très heureux de sa présence,” déclare l'éditeur et fondateur du gala, Dr. Ted Baehr.

    

  

Le Guide du divertissement et des films pour la famille fêtera un événement marquant l'an
prochain, puisqu'un superhéros sera l'hôte des célébrations entourant son 20ème anmiversaire.

  

Le Gala des Valeurs et de la Foi et de la Sensibilisation de l'Industrie du Divertissement honore
les films et les séries de télévision pour toute la famille, tout en mentionnant aussi le
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divertissement favorisant la foi.  L'organisation a annoncé que Dean Cain sera l'hôte officiel du
20ème gala.  L'événement se déroulera le 10 février aux studios Universal, à l'hôtel Hilton, à
Hollywood.

  

“Dean  Cain a l'une des carrières les plus épanouies dans l'industrie du divertissement, nous
sommes très heureux de sa présence,” déclare l'éditeur et fondateur du gala, Dr. Ted Baehr.
Cain est plus connu en tant que Superman, rôle qu'il a campé pendant quatre ans dans la série
télé Lois & Clark: les Nouvelles Aventures de Superman.

  

Il a tenu d'autres rôles dans les séries Beverly Hills 90210, Las Vegas,  Smallville et le film fait
pour la télévision
The Perfect Husband: The  Laci Peterson Story
. Il a aussi animé la série télévisée 
Ripley's  Believe It or Not
, que sa compagnie de production a aussi produit. Il a déjà été un animateur pour le gala des
Prix Movieguide.

  

Le tapis rouge et les invitations VIP débuteront à partir de 16h et le dîner sera servi à 18 h. Le
thème de la réception cette année sera d'Hollywood à l'Éternité. Le gala, rempli de stars, se
tiendra juste avant la cérémonie annuelle des Oscars.  Le gala de l'an dernier a été enregistré
et a été diffusé un peu plus tard sur la chaîne Hallmark Movie Channel.

  

“Les autres galas donnant des prix honorent les films et les séries télévisées les plus encensés
par la critique,” dit Baehr. “Le Gala Annuel des Valeurs et de la Foi honore aussi les films et les
séries télévisées qui véhiculent le message d'amour envers tous les hommes et sa
compréhension qu'il a de Dieu et fait la promotion de la Bonté, de la Vérité et de la Beauté.”

  

Parmi les prix les plus prestigieux remis pendant cette soirée, notons la bourse de 100 000 $ 
du prix Epiphany, dans la catégorie ''Films et séries inspirants'' et les bourses Kairos, d'une
valeur de 50 000 $, dans les catégories des ''Films inspirants par un scénariste débutant'', ''les
10 meilleurs films pour la famille'', ''le Prix de la Paix et de la Foi pour les Valeurs Américaines
Traditionnelles'', le prix Grace remis pour les ''Performances les Plus Inspirantes dans une série
ou un film'' et les ''10 Meilleurs Films pour une Audience Adulte'', comprenant les spectateurs
adolescents et adultes.
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Pendant le gala, Baehr fait la présentation des points marquants et fait l'analyse des prix
Movieguide, ainsi que des films les plus populaires qui ont été diffusés en salles, tout en
montrant lesquels font le plus d'argent au box office dans les salles et sur vidéo.

  

Baehr est à la tête de la Chaire de la ''Commission des films et séries chrétiennes'' et est
l'éditeur principal du guide Movieguide, qui présente les meilleurs films et séries à voir en
famille.
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